
De SP heeft vragen gekregen van inwoners van Goirle over het kappen van 4 lindes aan het van 
Hogendorpplein. Daarom hebben wij enkele vragen voor de afdeling Veiligheid, Vergunningverlening 
en Handhaving.  

Alvast hartelijk dank. 

Vriendelijke groet, 

Deborah  

 -------------------------------------------------------------------------------------------------- 

1 Waarom is in de aankondiging geen aanwijzing gegeven over de exacte locatie bijvoorbeeld door 
een perceelnummer of wijkcentrum de Wildackers te noemen? 

De aankondiging wordt opgesteld met wat in de aanvraag staat. Als daarin staat Van Hogendorpplein, dan 
wordt dit overgenomen. Als wij een perceelnummer in de krant zouden zetten, zegt dat voor de meeste mensen 
nog niets. Als mensen de exacte locatie willen weten, dan kunnen ze bellen of de aanvraag in komen zien. Daar 
is de aankondiging o.a. voor bedoeld. 

2 Betreft het inderdaad de kap van de 4 bomen voor de Wildackers? 

Nee, het betreft het kappen van een 1 knotlinde voor de Wildackers, deze boom is ziek en gaat steeds schever 
staan. Indien mogelijk wordt deze knotlinde vervangen. De andere drie lindes staan in het trottoir langs het 
parkeerterrein  voor de Wildackers en worden gekapt. In het project Van Hogendorpplein is een 
compensatie opgenomen van een aantal nieuw aan te planten bomen. Voor de duidelijkheid is een foto 
toegevoegd van de te kappen bomen. 

3 Zo ja , waarom zouden deze bomen gekapt moeten worden, welke alternatieven zijn overwogen en 
hoe gaat het verlies gecompenseerd worden? 

Zie uitleg bij vraag 2. De zieke knotlinde wordt gekapt en als het mogelijk is vervangen door een 
ander exemplaar. De overige bomen worden gekapt voor het realiseren van extra parkeerruimte en voor de 
herinrichting van de groenstructuur op het Van Hogendorpplein.  

4 Heeft er overleg plaatsgevonden met het bestuur van wijkcentrum de Wildacker? En zo ja hoe 
hebben zij gereageerd?  

In verband met de vakantie van de betrokken medeweker kunnen we op dit moment niet aangeven of er overleg 
is geweest met het bestuur van de Wildackers en zo ja, wat er dan besproken is. Als u dat wilt komen we daar 
later nog op terug. Het leek ons goed de beantwoording van uw vragen hier niet op te laten wachten.  

5 Hoe oud zijn de 4 lindes die mogelijk gekapt gaan worden?  

De knotlinde is 103 jaar oud en de lindes in het trottoir zijn 38 jaar oud. 

 

6 Wanneer zullen volgens de planning de bomen gekapt gaan worden? 
  



De planning is dat de bomen worden gekapt in september 2013.  
  
 


